

Title (en)
Device for laterally guiding a running material web

Title (de)
Vorrichtung zur seitlichen Führung einer laufenden Materialbahn

Title (fr)
Dispositif pour le guidage latéral d'une bande matériau en cours de défilement

Publication
EP 0716998 A2 19960619 (DE)

Application
EP 95119113 A 19951205

Priority
DE 4444228 A 19941213

Abstract (en)
The material is fed over a pair of parallel rollers (5,7) on a swivel mounting (8) about an axis (6) to one side of the system. A first alignment sensor (1) is positioned near the output roller, in the forward feed setting, and furthest away from the swivel axis. A second sensor (2) is mounted further down the feed direction and operates for the reverse feed direction. The reverse fluid control has the alignment sensor mechanically coupled to the swivel control - either directly or by virtual coupling. Alternately the sensor and the swivel control positions are monitored electronically.

Abstract (de)
Die Vorrichtung zur seitlichen Führung einer laufenden Materialbahn 12 hat einen um eine außermittige Schwenkachse 6 schwenkbaren Schwenkrahmen 8 mit zwei Umlenkwalzen 7, 5. In der Nähe der schwenkachsenfernen Umlenkwalze 5 ist ein ortsfester Auslaufsensor 1 angebracht, der das im Vorwärtsbetrieb in Pfeilrichtung V ablaufende Materialbahntrum verfolgt und ein Signal für einen Regelkreis zur Ansteuerung des Schwenkantriebs 9 erzeugt. In größerem Abstand von der schwenkachsenfernen Umlenkwalze 5 und nahe bei einer im Rückwärtsbetrieb R dem Schwenkrahmen 8 vorgelagerten Festwalze 4 befindet sich ein mit dem Schwenkrahmen 8 verbundener Einlaufsensor 2, der im Rückwärtsbetrieb eine Bahnkante verfolgt und ein Steuersignal zur Ansteuerung des Schwenkantriebs 9 erzeugt.

IPC 1-7
B65H 23/038

IPC 8 full level
B65H 23/02 (2006.01); **B65H 23/038** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65H 23/0204 (2013.01); **B65H 23/038** (2013.01); **B65H 2301/31124** (2013.01); **B65H 2301/443243** (2013.01); **B65H 2557/262** (2013.01)

Cited by
DE102016203462A1; DE102016203463A1; DE202016100802U1; WO2017148553A1; WO2017148554A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0716998 A2 19960619; **EP 0716998 A3 19961204**; **EP 0716998 B1 19991103**; DE 4444228 A1 19960620; DE 4444228 C2 19971218; DE 59507180 D1 19991209

DOCDB simple family (application)
EP 95119113 A 19951205; DE 4444228 A 19941213; DE 59507180 T 19951205